
UDELEŽENCI O ŠOLI ČUSTVENE INTELIGENCE 
 
 
V Šoli čustvene inteligence sem se zavedla, da obstajam tudi jaz, da imam tudi jaz svoje potrebe, 
ne samo drugi, in da je čas, da nekaj naredim zase. Naučila sem se, da moram najprej ljubiti in 
spoštovati sebe, kajti šele takrat me bodo spoštovali in cenili tudi drugi. Naučila sem se, da imam 
tudi veliko pozitivnih lastnosti, ne samo negativnih, in to velikokrat na glas izrečem (sebi, 
partnerju …).  V Šoli čustvene inteligence sem spoznala mnogo prijateljev in prijetno mi je bilo z 
njimi, ker smo razmišljali o stvareh, o katerih z večino drugih prijateljev ne morem. Hvala vsem, 
še posebej našemu predavatelju! 

Darinka, Žirovnica 
 
Že na prvem srečanju sem začutila, da je to tisto, kar potrebujem v življenju, da se spremenim, 
grem korak naprej. Do danes nisem naredila le koraka naprej, temveč nekaj kilometrov! Treba pa 
se je zavedati, da se spremembe ne zgodijo čez noč, temveč je ta proces dolgotrajnejši in zato tudi 
bolj učinkovit in trajnejši. Tudi sam moraš delati na sebi – program te ne spremni sam po sebi. 
Sem pa vesela, da sem spoznala samo sebe in se usmerjam na boljšo pot. Še tako naprej in se 
vidimo ponovno! 

Martina, Ljubljana 
 
Srečanja Šole čustvene inteligence sem vsak teden težko čakala. V šoli sem se zelo dobro počutila, 
imeli smo praktične vaje in pogovore, v katerih sem se veliko naučila in to s pridom uporabljam 
doma in v službi. Doma se je odnos med člani družine bolj sprostil, več se pogovarjamo o 
problemih in jih tudi skupaj rešujemo. Vem, da je to v veliki meri tudi zaradi mene, saj sem se v 
Šoli čustvene inteligence naučila biti bolj samozavestna, znam se postaviti zase in včasih tudi reči 
"ne". Za vse te pridobitve se zahvaljujem predavatelju in celotni skupini. 

Helena, Šmarje – Sap 
 
V Šolo čustvene inteligence sem se vpisala polna pričakovanj in moram reči, da so se mi v 
glavnem izpolnila. Veliko bolje razumem druge in bolj sem začela ceniti sebe. Delavnica v 
Strunjanu je bil prava prelomnica za moja čustva. V skupino sem se hitro vključila že na začetku 
šolskega leta. V jeseni se zagotovo vpišem v nadaljevanje programa, ker si želim še bolj poglobiti 
pozitiven pogled na življenje – to sem se v teh nekaj mesecih zagotovo naučila. Tovrsten 
program čustvene inteligence bi morali obvezno uvesti že v osnovne in srednje šole.  

Lučka, Ljubljana 
 
Vsaka tema te privede do določenih spoznanj in nato spremembe, ki so potrebne, vneseš v svoj 
vsakdanjik. Ne gre hitro, ampak počasi. Vaje, pogovori, sprostitve so bile pestre in sem uživala v 
njih. Včasih sem se izpostavila in tako skozi razumevanje drugih o tej temi razširila svoje obzorje 
in tako videla stvari v drugi luči. To je zelo koristno – skupinska povezanost in zaupanje. Všeč mi 
je, da sem svoje mnenje ali občutke lahko povedala ali pa sem bila tiho. Na nekaterih vajah sem 
imela občutek, da jih ne bom zmogla, vendar sem bila nato presenečena nad sabo in tem, kar mi 
je vaja dala. Veliko stvari, ki sem jih slišala, lahko uporabljam. Predvsem pa se sedaj mnogo bolje 
zavedam, kaj je moja odgovornost in kaj ni. Zalo koristno: naučiti se globinsko sproščati. V 
kriznih trenutkih se že  zmorem umiriti, se zavedati, da stvari slišimo na različne načine in 
vztrajati pri postavljanju meja. Ni mi žal časa, ne denarja, ne naporov. Hvala za vaš trud in 
energijo! 

Mojca, Vrhnika 
 
Skupina se je dobro ujela. Po šoli smo večkrat šli skupaj na pijačo, kjer smo z debato nadaljevali. 
Vse znanje, ki sem ga prejela, mi veliko pomeni. Spomnim se vaje, ko smo imeli pred seboj 



fotografijo dečka, ki je imel pod nosom potne kaplje. Vsak od udeležencev si je kaplje predstavljal 
po svoje: od dežja, od morja, izpod tuša, dodane v studiu … Takrat sem v resnici dojela, kako 
zelo smo si različni! 

Irena, Ljubljana 
 
Najbolj koristno se mi je zdelo spoznati svoj karakter in ga primerjati s karakterji svojih bližnjih. 
V povezavi s karakterjem pa se mi je zdelo koristno izvedeti, kako ravnati s čustvi in kako se 
odzivati na čustva drugih ljudi. Šola čustvene inteligence mi je pomagala razumeti vzroke za svoje 
nepravilne odzive in mi dala dovolj predlogov za primernejše odzive. 

Mateja, Logatec 
 
Seznanila sem se z zelo koristnimi temami za življenje. Odlično je, ker je delo skupinsko in sem 
imela možnost slišati zelo različna mnenja ter s tem spoznala, kako smo si različni. Bolj se 
zavedam stvari, na katere prej niti pomislila nisem. Super program  za vsakogar! Svet bi bil lepši, 
če bi se s tem vsak vsaj malo ukvarjal! 

Polona, Ljubljana 
 
Na srečanjih mi je bilo prijetno. Način dela se mi je zdel dober. Znanje in veščine, ki sem se jih 
naučila, mi zelo koristijo v vsakdanjem življenju. Manj se obremenjujem, kot sem se v preteklosti, 
in sem bolj sproščena. 

Vesna, Ljubljana 
 
Predvsem mi je všeč to, da na predavanjih odkrijem pri sebi določene vzorce, jih ozavestim ter jih 
kasneje lažje odpravim. 

Rane, Ljubljana 
 
Srečanje mi je predstavljalo najlepši večer v tednu. Učitelj in sošolci smo si ustvarjali sproščeno 
atmosfero za odkrito, iskreno in odprto sodelovanje v obravnavi zanimivih tem. Škoda, da se take 
šole nisem udeleži pred 30 leti. 

Ljubiša, Ljubljana 
 
Na srečanjih se počutim dobro. Rada imam ljudi okoli sebe zaradi izmenjave mnenj in izkušenj. 
Analiziram svoje življenje in dogodke v preteklosti. Šlo mi je dobro. Sedaj mi gre še bolje! 

Damjana, Ljubljana 
 
Obiskovanje Šole čustvene inteligence mi je odprlo veliko bolj optimističen pogled na svet. 
Priporočam vsem, zelo dobro! 

Mojca, Ljubljana 
 
Na srečanjih sem se počutila sproščeno. Spoznala sem veliko novih prijateljev, s katerimi se lahko 
pogovarjam o smislu življenja. Največ sem se naučila na vajah v skupini, kjer je vsak lahko 
izpostavil svoj problem in ga poskušal sam in s pomočjo nasvetov in mnenj drugih rešiti. Zelo 
koristni so mi bili pogovori, ker sem določen problem pogledala z vseh zornih kotov. V svojem 
življenju opažam, da sem bolj sproščena, lažje sprejemam sebe in druge. 

Nina, Celje 
 
Pri načinu dela bi pohvalila dobro izbrane in pripravljene vaje, ki te vodijo do spoznanj. Znanje je 
uporabno, nekatere vsebine sem že poznala, večina pa je bila novih. Najbolj koristna je bila 
možnost samoopazovanja in ozaveščanja svojih vzorcev, reakcij. Spremembe so – predvsem 
ozaveščam svoja čustvena stanja in reakcije, ravnam drugače kot prej. Rezultat: boljši odnosi. 



Najboljša stvar: možnost deliti spoznanja, se učiti od drugih ter stalno in prijazno spodbujanje s 
strani predavateljice.  

Mateja, Celje 
 
Na srečanjih Šole čustvene inteligence sem se počutila zelo prijetno, rada sem jih obiskovala in 
mislim, da jih bom kar pogrešala. Način dela je bil zelo raznolik, kar je prineslo sproščeno 
vzdušje. To znanje, ki smo ga dobili, se mi zdi zelo uporabno v vsakdanjem življenju. Mislim, da 
je bilo dovolj vsega, za nas pomembnega. Bilo je čudovito!  

Alenka, Celje 
 
V šolo čustvene inteligence sem se vpisala brez posebnih pričakovanj. Vsako srečanje posebej je 
bilo koristno in uporabno, predvsem pa sem se začela bolj zavedati sedanjega trenutka bivanja. Iz 
srečanja v srečanje sem spoznala kaj novega, kar mi koristi v odnosu do mojih najbližjih. 
Predvsem pa sem bolj srečna in zadovoljna sama s seboj. Zavedam pa se tudi, da je to moje 
spreminjanje dolgotrajen proces, na katerem je treba še graditi. 

Jožica, Laško 
 
Res fajn "sošolci" in perfektna "tovarišica" so me prepričali, da nobena knjiga ne more 
nadomestiti iskrenih izmenjavanj izkušenj, toplih pogledov in prijaznih besed. Prepričan sem, da 
je vsak lahko odnesel in sodeloval toliko, koliko je sam želel. Niti malo mi ni žal nobene minute 
preživete tukaj! 

Tomaž, Celje 
 
Na srečanjih ŠČI sem se vselej počutila prijetno. Pri sebi sem odkrila več pozitivnih sprememb, 
kot so: več samozavesti, samospoštovanja, umirjenosti in zbranosti. Program mi je bil všeč. 
Izmenjave mnenj in izkušenj so se mi zdele izjemno koristne. 

Zdenka, Štore 
 
Srečanja so potekala v sproščenem vzdušju. Predavateljica nam je spretno skozi pogovor in vaje 
posredovala znanja in veščine, ki jih bomo lahko koristno uporabili v svojem življenju. Posebej 
mi je bilo všeč, da nas nihče ni skušal spreminjati, ampak smo bili sprejeti z vsemi svojimi 
napakami, tako da je lahko vsak pri sebi prišel do spoznanj o sebi, če je le bil pripravljen 
opazovati se. Ta način dela s sabo je vsekakor zelo uporaben in ga je vredno nadaljevati. 

Petra, Maribor 
 
Zelo rada sem obiskovala srečanja Šole čustvene inteligence. Ker smo bili skupaj ljudje, ki jih 
družijo skupni interesi in želje, sem se v skupini zelo dobro počutila. Pogovori so bili zelo 
raznovrstni in poučni, prav tako vaje, ki smo jih delali. Vse, kar sem se naučila, je zelo uporabno v 
vsakdanjem življenju. Pri sebi opažam večjo mero samozavesti in samozaupanja, bolj razumno 
reagiranje v stresnih situacijah, pa tudi notranjo umirjenost in zadovoljstvo. Zahvaljujem se 
učiteljici za vse prijetne ure, ki smo jih preživeli skupaj. 

Mojca, Maribor 
 
Na srečanjih Šole čustvene inteligence sem se počutila zelo prijetno, zato sem kar nekaj svojim 
prijateljicam toplo priporočila obisk šole! 

Angelca, Maribor 
 
Šolo čustvene inteligence sva obiskovala oba z možem, kar se je izkazalo za zelo pozitivno za 
najin odnos. Vaje, pogovore in tudi delavnico v Strunjanu bi ocenila s petico. Sama sem največ 
pridobila na področju komunikacije: naučila sem se poslušati!  

Vlasta, Maribor 



 
Odkrila sem pot, kjer bom, ob ustrezni strokovni pomoči, končno našla sebe in raziskala svojo 
notranjost. Dragoceni napotki, ob katerih bom poslej v življenju ravnala drugače ...  
Predvsem pa, iskrena hvala naši predavateljici! 

Slavica, Maribor 
 
Na srečanjih je čutiti pozitivno naravnanost – predvsem učitelja in te pozitivnosti se zlahka naleze 
vsa skupina. Način dela je odličen: najprej predavanja, torej teorija, nato pogovori in delavnice. 
Vsa znanja, ki jih pridobivamo, lahko sproti uporabimo v življenju. Spremembe, ki jih je name 
pustila šola, so zelo očitne: izboljšano zdravje in medsebojni odnosi, večja samozavest in 
odločnost izpeljati stvari do konca, vidno izboljšana koncentracija in moja samopodoba, odkrite 
moje resnične potrebe in odločenost zadovoljiti jih.  

Marija, Maribor 
 
Na srečanju sem se vedno dobro počutila. Način se mi je zdel zelo v redu. Znanja, ki sem jih 
pridobila, so zelo uporabna. Moje spremembe so se pokazale na bolje. Zalo sem srečna, da sem 
se udeležila te šole, pomaga mi v mojem vsakdanjem življenju. Na koncu bi rada pohvalila našo 
učiteljico, ki zna tako predavati. Res iskrena hvala za vse dobro storjeno! 

Tanja, Maribor 
 

Obiski šole so bili zame vedno zelo sproščujoči. Všeč mi je bilo biti med ljudmi, ki se jim zdi 
vredno pogovarjati se o takšnih temah, ki jim to ni smešno ali dokaz šibkosti. Predavateljica nam 
je znala posamezne teme zelo nazorno razložiti, želela bi si morda le več zaključkov, več misli 
pripeljanih do spoznanj. A to je najbrž moja naloga. Splošni občutek pa je zelo pozitiven, 
hvaležna sem za to izkušnjo! 

Miša, Maribor 
 
Šola čustvene inteligence je najboljši korak, ki sem ga do sedaj naredila zase. Priporočam ga vsem 
– predvsem pa mladostnikom, ki se še iščejo in mnogo stvari v zvezi s seboj ne razumejo. Skozi 
šolo ti postane veliko problemov lažjih in jih vidiš drugače kot doslej, saj zdaj končno razumeš, 
zakaj prihaja do teh ponavljajočih se situacij in zakaj odreagiraš na doloočen način. Učenje na tem 
področju in spreminjanje starih vzorcev je težko in dolgotrajno, vendar se še kako obrestuje vsem 
– meni in ljudem, s katerimi sem v kakršnih koli odnosih. V nadaljevanje programa se bom 
zagotovo vpisala in že komaj čakam jesen. 

Slavica, Ptuj 
 
Vse teme so bile koristne in skrbno izbrane, vsekakor pa zelo uporabne. Urice so vsakič prehitro 
stekle, skratka bilo nam je koristno in lepo obenem. Prepričana sem, da sem kar veliko odnesla in 
se tudi bolje počutim ter lažje znajdem v vsakdanjem življenju. Hvala vsem, ki ste sodelovali pri 
izvajanju programa, želim vam še veliko uspeha! 

Ana, Ptuj 
 
V šoli čustvene inteligence sem se počutila zelo dobro. Sam program je enostaven, enako vaje, 
vendar zelo učinkovit. Največja vrednost programa je njegova uporabnost v vsakdanjem življenju 
in v mojem primeru tudi pri delu. Hvala za spoznanja pridobljena v šoli, predvsem pa voditeljici 
čestitke za kvalitetno delo. 

Milica, Ptuj 
 
V šoli sem se počutila sproščeno – predavateljica je odlično znala voditi skupino. Vse, kar smo 
poslušali, se da uporabiti v življenju in v stiku z ljudmi.  

Biserka, Ptuj 



 
V Šoli čustvene inteligence sem spoznal zanimive ljudi in dojel, da smo si med seboj različni. To 
mi je omogočilo boljše medsebojne odnose in tudi poglobljeno razmišljanje o samem sebi, torej o 
svojih pomanjkljivostih in prednostih, ki jih sedaj še lahko izboljšam. Izmed vsega pa pri tem 
programu najbolj cenim skupinska sproščanja in tudi nekatere druge metode za sprostitev 
oziroma povečanje življenjske energije, ki sem jih tukaj spoznal. 

Sebastjan, Ptuj 
 
Na srečanjih Šole čustvene inteligence sem se počutila dobro, na začetku še ne takoj, potem pa 
sem se navadila na skupino in sem že komaj čakala na sredo, da se zopet vidimo. Način dela mi je 
všeč, veliko smo delali in razmišljali sami. Znanja in veščine se mi zdijo zelo uporabni v 
vsakdanjem življenju, vendar so to dolgotrajni procesi, napredka ne opaziš takoj, potrebna je 
potrpežljivost, volja.. 

Saša, Ptuj 
 
Na srečanjih sem se počutil odlično. Način dela in teme, ki smo jih na srečanjih obravnavali, so 
bile zelo zanimive, poučne, predvsem pa zelo dobro predstavljene. Zelo mi je bilo všeč, da smo 
lahko tudi sami izpostavili vprašanja, ki nas žulijo, jih v skupini obdelali in na koncu dodali 
zadovoljiv odgovor oziroma napotek za reševanje problema v nadaljnjem življenju. Zaključki 
debat so bili vedno konkretni in življenjski (uporabni), kar seveda pozitivno vpliva na nas same in 
naše nadaljnje življenje. Šola je zelo življenjska in dovolj strokovna. 

Brane, Ptuj 
 
Pričakovanja so se izpolnila – bolje razumem sebe in druge. Izboljšala se je moja komunikacija v 
družinskem krogu in v službi, zaradi česar se boljše počutim. Dobil sem veliko odgovorov na 
vprašanja, o katerih sem razmišljal dalj časa. Želel bi si morda še več vaj, čeprav jih je bilo kar 
veliko, ampak se mi zdi, da te to vzpodbudi k še bolj aktivnemu sodelovanju. Nekajkrat smo 
preskočili globinsko sproščanje in vsakič sem to pogrešal. Če sem bil utrujen, me je globinsko 
sproščanje takoj zdramilo in je bil učinek večji. 

Miran, Ptuj 
 
Celo šolanje je name vplivalo zelo vzpodbudno. Že prej sem si vedno želela take vrste znanja. 
Kolikor je bilo mogoče, sem črpala že prej iz knjig in počasi rasla. To šolo pa sem začela 
obiskovati ravno ob pravem času in na pravem mestu. Vsem, ki ste sodelovali pri sestavljanju 
tega programa, se zelo iskreno zahvaljujem, ker ste vlagali svoj čas, svojo ljubezen in še marsikaj 
drugega v to, kar lahko slušatelji črpamo. Še enkrat hvala in dosti uspeha naprej! 

Danica, Ptuj 
 
Meni je bilo zelo lepo, počutila sem se zelo sproščeno, čeprav se zelo težko odprem in 
spregovorim o svojih težavah. Zdi se mi, da bom naslednje leto vsekakor še bolj odprta. 
Vsekakor se mi zdi to znanje zelo uporabno v življenju, lažje razumem ljudi, bolje se počutim, 
mislim, da sem osebno oziroma duhovno le še bolj zrasla. Vsekakor pa še potrebujem šolanje. 
Svetujem tudi drugim ljudem, da obiščejo to šolo! 

Erna, Sežana 
 
Moje življenje je bilo psihofizično zelo naporno. Zadnja leta sem imela težave z zdravjem. 
Poiskala sem pomoč, vendar vse težave niso izginile. Iz časopisa sem dobila vaš naslov in se 
udeležila predavanja. Spoznala sem, da je to prava šola za mene in se odločila za vpis. Zelo sem 
vesela, ker se mi že v vsakodnevnem življenju obrestuje. Srečna sem. 

Sonja, Koper 
 



Na srečanjih Šole čustvene inteligence se počutim zelo dobro. Program in vaje se mi zdijo 
odlične! S šolo sem pridobila veliko samozavesti in znanja. Zelo mi je všeč, ker sem spoznala 
veliko prijateljic in s tem se še bolj zavedam, da nisem edina s problemi. Med seboj se podpiramo 
in to mi veliko pomeni. 

Milojka, Koper 
 
Srečanja potekajo v zelo prijetnem vzdušju in med slušatelji se spontano stke globoko 
spoštovanje in pristni odnosi. V šoli spoznaš  in odkriješ spoznanja, ki smo jih sicer poznali, le da 
jih nismo znali uporabljati. Mislim, da je ta šola zelo primerna in odlična popotnica za dobre 
partnerske odnose. Predlagam, da se tudi zakonci odločijo za to šolo, ker tako lažje premagajo 
težave in s skupnimi močmi obogatijo življenje in odnose. 

Jožko, Koper 
 
Šola čustvene inteligence me je dejansko pripeljala na pot osebne rasti, tako kot sem si želela. Gre 
za uporabo teorije v praksi. Njena največja vrednost (kot jo sama vidim) se kaže prav v 
združevanju in ne izključevanju različnih teorij in v vpeljavi v prakso. Prav praktične vaje, ki te 
vrnejo v življenje in ti tako prikažejo pot, se mi zdijo posebno dragocene. Možnost izpovedi in 
premlevanja s skupino je zame pomenila poseben sproščujoč moment, ki mi vliva spodbude in 
mi kaže, da sem na poti rasti. Super in predvsem hvala. Komaj čakam prihodnje leto! 

Staša, Koper 
 
Zelo sem vesela, da sem bila prisotna na vseh predavanjih, moj največji problem je namreč 
vztrajati do konca. Samozavest se dviguje, ker sem dobila veliko potrditev, da sem že prej 
razmišljala pravilno in tudi delovala v pravilni smeri. 

Marija, Izola 
 
Program ponuja izjemno dragoceno možnost, da z vajami in izmenjavo izkušenj v skupini 
spoznavamo sebe, svoje čustvovanje, vstopanje v odnose in hkrati različnost, tako da menim, da 
bi bile te vsebine zelo koristne za vsakogar, ki želi izboljšati kakovost svojega življenja. 

Marta, Portorož 
 
Veliko strpneje se odzivam na neprijetne dogodke. Zlepa ne dvignem glasu, ko se jezim, tudi v 
težkih trenutkih ostanem uravnotežena. Tudi moja družina, je opazila, da sem strpnejša, 
prilagodljivejša in da sem osebnostno zrasla. Največ zaslug ima seveda naš predavatelj, ki je res 
enkraten pedagog, duhovit in čuti naše stiske in težave. 

Jagoda, Ljubljana 
Na srečanjih sem se počutila zelo dobro, veselila sem se vsakega ponovnega srečanja. Vedno 
znova sem ugotavljala, da so to teme, ki so pisane prav meni na kožo, čeprav se prej vseh teh 
problemov nisem niti zavedala. Včasih sem se težko poglobila v problem in vaje so mi bile pri 
tem dostikrat v pomoč. Znanje mi je v vsakdanjem življenju zelo koristno in ga vedno večkrat 
tudi uporabljam. 

Mira, Ljubljana 
 
Zelo rada sem prihajala na srečanja. Način dela mi ustreza, predavanja so zelo kvalitetna, 
strokovna, zanimiva. Znanje, pridobljeno na srečanjih, tudi v vsakdanjem življenju uporabno, 
posebej v odnosih z drugimi ljudmi – v službi in doma.  

Natalija, Vrhnika 
 
Na srečanjih sem se počutila prijetno. Način dela je uporaben. Upam, da mi bo uspelo še kaj 
izboljšati. V svojem življenju sama nisem opazila velikih sprememb, opazili pa so jih drugi!  

Sonja, Ljubljana 



 
Srečanj sem se veselila, ker sem se (skoraj) vedno sprostila. Ker je bil voditelj odprt za naša 
vprašanja, probleme, tudi krize, sem se opogumila in več spraševala. Postala sem bolj 
samozavestna, bolj realno gledam na situacije, v katerih se znajdem, bolj razumem dejanja 
človeka, s katerim sem v (kakršnem koli že) odnosu – čeprav  drugi mojega novega razmišljanja 
ne sprejemajo najbolje (odvisno kdo). Šola čustvene inteligence je pomembna za vsakogar, ki mu 
ni vseeno, kako se integrira v družbo, kakšne odnose ima z drugimi in  kakšen odnos ima do 
sebe. Hvala, ker ste! 

Ana, Ljubljana 
 
Na srečanjih sem se počutila zelo dobro. Rada sem hodila in nisem nikoli manjkala. Znanje mi je 
koristilo v vsakdanjem življenju, mora pa se mi še utrditi. V svojem življenju sem postala malo 
bolj odločna in samozavestna. Za vse pa je potreben določen čas. 

Nada, Ljubljana 
 
Odkar obiskujem Šolo čustvene inteligence, več govorim o sebi, manj mi je nerodno, lažje 
razložim svoja čustva, lažje o njih govorim. Drugim dopustim več prostora za "dihanje", ne 
obsojam jih tako hitro; dopustim jim, da mi razložijo zadevo. Sem bolj strpna. V določenih 
situacijah lažje razložim, kaj želim. Sem pa opazila, da mi predvsem moški pravijo, da preveč 
govorim oziroma razlagam zadeve. Pa še to: poizkušam ne brati misli drugih, temveč jih raje 
vprašam.  

Bronja, Koper 
 
Na srečanja sem prihajala z veseljem, ker sem pri vseh obravnavanih temah izvedela marsikaj 
novega. Pri uporabi pridobljenih znanj sem manj uspešna, ker je moj prispevek k spremembam še 
vedno preskromen. Zato sem bolj uživala ob poslušanju teorije kot v svojem aktivnem 
udejstvovanju v posamezni temi. Pri sebi opažam, da o kakšnem svojem dejanju sedaj več 
razmišljam in poizkušam analizirati, zakaj sem tako reagirala in kako bi želela. 

Lucija, Ljubljana 
 
Doumel sem, da sem jaz pomemben. In edina oseba na katero lahko vplivam, sem jaz. Sam sem 
odgovoren za svoje počutje in za doživetje sveta.  

Jure, Ljubljana 
 
Srečanj sem se z veseljem udeleževala. Večina tem mi je bilo zelo zanimivih in sem od njih vedno 
kaj odnesla in uspešno uporabljala v praksi. Seveda pa bo treba na tem še delati in se izobraževati. 
Vsekakor je šola vnesla pozitivne spremembe v moje življenje. Žal mi je, da je nisem obiskovala 
že prej. Po mojem mnenju bi program pomagal vsakomur, da bi se lažje spoprijel z življenjem. 

Andreja, Ljubljana 
 
Program mi je dal veliko življenjske širine in novih spoznanj o samem sebi. Naučil sem se bolje 
reagirati na različne življenjske izzive, stresne situacije. Medčloveška komunikacija se je znatno 
izboljšala in opazil sem večjo željo po moji prisotnosti v družbi.  

Aleks, Maribor 
 
Na srečanjih se počutim dobro, sproščeno. Način dela je dober, ker pritegne in se lahko 
sproščeno vključiš. Vse stvari, ki nam jih v šoli podajo, so praktično uporabne. Moje življenje se 
spreminja in je kvalitetnejše. 

Suzana, Radlje 
 



V šoli sem se počutila dobro, najprej zadržano, kasneje pa sproščeno in sem komaj čakala na naša 
srečanja. Čeprav nekateri gledajo na to šolo drugače, sem ponosna, da sem se vpisala in jo 
obiskujem. To mi je bil izziv in hkrati nova pot po kateri hodim. Zadovoljna sem sama s seboj in 
s skupino, v kateri sem. 

Tinka, Maribor 
 
V šoli sem se počutila zelo lepo, domače, sprejeto, enako z ostalimi. Zavedla sem se, da imamo 
vsi slušatelji težave, ki so si podobne, a vendar specifične za posameznika, da jih poskušamo 
reševati na različne načine. Pri podajanju svojih videnj vsakega posameznika sem uvidela, da 
imamo različne poglede in izkušnje. Postala sem bolj samozavestna, premišljena, imamo večjo 
toleranco do drugačnosti. Na življenje gledam bolj sproščeno, veselo. Hvala predavateljici in 
vsem ostalim, ki so mi kakorkoli pomagali! 

Jožica, Maribor 
 
Sama šola se mi zdi pomembna in koristna pridobitev za družbo in posameznike. Meni osebno je 
zagotovo pomagala pri učenju drugačnega sprejemanja življenja in sebe. Vendar sem poleg 
programa šole še sama iskala drugje, ker sem imela občutek, da mi to ni dovolj. In včasih se mi je 
zazdelo, da ne napredujem, ampak se samo vrtim v krogu. Vsekakor pa verjamem, da so šola, 
predavateljica in sošolci obogatili moje življenje. 

Hana, Maribor 
 
Počutje na srečanjih je sproščeno, vaje zanimive. Najbolj koristno mi je spoznavanje sebe. 
Program je odličen. Spremembe, ki jih opažam: samozavedanja in samospošotvanje. 

Mateja, Maribor 
 
Počutila sem se sproščeno, radovedno, bila sem mirna, pogovori in menjave izkušenj so zanimivi, 
tudi presenetljivo odkriti. Znanje, vaje, veščine so uporabni, moram se truditi, da jih bom 
nadgrajevala in uporabljala. Pozitivne spremembe so v postavljanju meja, večji odločnosti, 
poznavanju same sebe. 

Marija, Maribor 
 
Na srečanjih sem se počutila sproščeno in. sprejeto. Teme so bile skrbno izbrane in splošno 
uporabne na vseh področjih življenja. V življenju sem strpnejša, zaradi pridobljenih informacij pa 
razmišljam še širše in na dogodke odslej gledam še z drugih zornih kotov. 

Lilijana, Maribor 
 
Naučene veščine in spoznanja zelo vplivajo na vsakodnevno življenje. Tega človek ne opazi 
zlahka, ker je duhovni napredek postopen in ga na nek način že jemljemo kot način življenja. Ko 
pa se ozreš nazaj in pogledaš napredek preko daljšega obdobja, je napredek znaten in očiten. Zelo 
pomembna sestavina šole so vikend delavnice, saj tam zaradi nekajdnevnega intenzivnega in 
fokusiranega dela s seboj običajno pride do večjih premikov in spoznanj, ki so dozorela.  

Andrej, Vrhnika 
 
Zelo rada in z veseljem obiskujem Šolo čustvene inteligence, ker me vsebina programa izredno 
zanima. Bogato znanje, ki sem si ga pridobila v teh letih, pa je zelo pozitivno vplivalo na kakovost 
mojega življenja. 

Milena, Ljubljana 
 
Šola čustvene inteligence mi je odprla oči in danes na določene dogodke, situacije, okoliščine 
gledam z drugega zornega kota, zdijo se mi popolnoma jasni. 

Barbara, Ljubljana 



 
Na srečanjih Šole čustvene inteligence sem se počutila sproščeno, predvsem pa sem vedno 
prihajala polna veselja, pričakovanj in novih spoznanj, ki so bila vsakič prisotna in zelo nazorna – 
lahko sem jih prepoznala tudi v vsakdanjem življenju. Pogovori so bili sproščeni, zanimivi, vaje so 
me spodbujale k zavestnemu delu na sebi. V svojem življenju vidim, da so se bistveno spremenile 
moje želje in potrebe, samospoštovanje in samozaupanje v pravi jaz, volja in intuicija. Vesela sem, 
ker sem postala boljši opazovalec svojega fizičnega telesa, čustev in misli, zato lahko v skladu s 
tem ravnam drugače kot pred tem. Hvala za ta srečanja in znanje, predvsem naši predavateljici. 

Natalija, Logatec 
 
Počutje – vsekakor prijetno, proti koncu že kar domače – nekakšno zavetje pred vsakdanjim 
stresom. Način dela mi je bil všeč, saj lahko vsak posameznik pripomore k dobri klimi v skupini. 
Upoštevane so bile želje posameznika. Novosti in znanja prenašamo v vsakdanje življenje – 
služba, doma, prijatelji – življenje postaja izziv in ne navada. Spremembe v vsakdanjem življenju 
so in sicer pozitivne, odvisno pač kakor kdo želi spremembe in na katerih področjih – izboljšali 
so se medsebojni odnosi, samospoštovanje se je dvignilo, prisluhnem drugim in ne pozabljam več 
nase.  

Emanuela, Ljubljana 
 
Na srečanjih čustvene inteligence sem se počutila zelo domače in sproščeno. Zadovoljna sem, da 
sem bila med ljudmi, ki so bili pripravljeni podeliti svoje izkušnje in občutke, ki so bili nekaj 
posebnega.Velikokrat so v meni prebudili nove, neznane poglede. Marsičesa sem se prvič v 
življenju zavedala, čeprav sem veliko stvari že slišala ali prebrala. Občutila sem razliko med vedeti 
in zavedati se, se naučila ustaviti in prisluhniti sebi in svojimi potrebam. Z nerodnostmi otroka, ki 
se uči hoje, sem se odpravila in začela hoditi po novi, pristnejši poti skozi življenje. Vsak korak, 
vsak uspeh mi prinaša veselje in novo voljo za naprej. 

Marija, Ljubljana 
Vesela sem, da sem se kljub pomislekom odločila za vpis v Šolo čustvene inteligence, saj imam 
dva majhna otroka in je bilo za obisk vsakega srečanja potrebno veliko samoorganizacije in 
usklajevanja. Srečanja so mi dala veliko novih informacij, snovi za razmišljanja in novega zagona. 
Ob koncu letnika lahko rečem, da so se v tem letu v meni sprožili mnogi procesi, ki jih čutim kot 
pozitivne, predvsem pa se njihov učinek odraža v vsakodnevnem življenju, medsebojnih odnosih. 
V skupini sem se počutila varno in sprejeto; posebej moram pohvaliti način vodenja in 
strokovnost predavateljice. Edina sprememba, ki bi jo predlagala, je menjava lokacije, saj bi se 
bilo prijetneje srečevati v prostoru, ki bi bil bolj prijazen za telo in dušo, čeprav moram reči, da 
sem med srečanji pozabila tudi na to. Vključitev v program bi priporočila vsem, ki želijo živeti 
tukaj in zdaj in izstopiti iz vlaka, ki pelje v preteklost ali pa predaleč v prihodnost. 

Maja, Ljubljana 
 
Na srečanjih Šole čustvene inteligence sem se zelo dobro počutila, neko pripadnost in povezanost 
z ostalimi sem občutila. Pridobila sem mnogo spoznanj. Če prebereš neko knjigo, gre hitro mimo 
– pozabiš. Z vajami pa si osvestiš in ne pozabiš. Zelo uporaben program, priporočam vsem! 

Silva, Ljubljana 
 
Srečanja sem se vsak teden posebej veselila. Vedno sem dobila kakšno potrditev ali pa nov izziv 
za naprej.  Znanja – veščine uporabljam pri delu v službi, doma in med prijatelji. Veliko stvari kar 
mimogrede posredujem domačim, sodelavcem, otrokom … Na življenje gledam optimistično. 
Komunikacija z drugimi je mnogo boljša. Pozitivno razmišljanje me spremlja vsak trenutek, 
noben problem ni tako velik, da bi bil nerešljiv. Hvala!  

Tina, Kamnik 
 



Na srečanjih sem se večinoma počutila sproščeno, včasih pa tudi zadržano, ker mi je bilo težko 
izražati svoje mnenje, vendar se z vsakim obiskom led tanjša. Način dela mi je postal domač in 
prijeten in vesela sem, da sem vztrajala navkljub strahu, ki me je sem in tja spremljal. To znanje 
mi je neprecenljiva vrednost za življenje in težko se odločim, kaj najbolj, zagotovo pa je ta letnik 
zelo vplival na moje življenje. Počutim se aktivno v spremembah. Vsakodnevno ozaveščam stvari 
– znanje, modrost, ki jo pridobim. Gre počasi, včasih se zdi, da je težav še več, a vse skupaj daje 
neizmerno dober občutek, da živim, da diham svoj dih, da sem vedno bolj svobodna. 

Lavandinček, Ljubljana 
 
Z velikim veseljem prihajam na naša tedenska srečanja. Všeč mi je, da v pogovorih pod 
strokovnim vodstvom izmenjujemo izkušnje, težave … Znanje, ki sem ga pridobila, zelo z 
veseljem in v veliki količini uporabljam v življenju. Zelo veliko so prinesle vaje. Skozi vaje sem 
začela gledati na svet čisto drugače. V moje življenje je šola prinesla več miru, veselja, manj pa je 
strahu, panike, stresa. Življenje je lepše in lažje. Lepo je živeti skupaj s šolo. Moj predlog je, da 
vaje vključite tudi v prve letnike šole. So zelo dobre za odpiranje oči. Pa tudi domače naloge 
veliko prinesejo k sodelovanju v šoli. Hvala! 

Ida, Ljubljana 
 
Srečanja Šole čustvene inteligence so bila zame obveznost, ki sem si jo želela in se je veselila, 
beseda "obveznost" je bila le spodbuda k rednemu delu na sebi. Po njih sem se počutila polno, 
ustvarjalno, veliko bolj samozavestno. Motiviranost je pripomogla k vzdrževanju pridobljenih 
stanj. Naučila sem se izražati svoje mnenje, svoje želje in potrebe. Naučila sem se govoriti o sebi, 
o svojih strahovih, negotovostih, pa tudi o veselju in uspehih. Utrdila sem razumevanje, 
poslušanje drugih, pridobila sem nov krog prijateljev. Veselim se nadaljevanja šolanja. Hvala vsem 
– učiteljem za strokovno podana znanja, sošolcem za razumevanje in možnost izmenjave mnenj! 

Martina, Ljubljana 
 
Na srečanjih sem se počutila zelo sproščeno. Način dela mi je zelo odgovarjal predvsem zato, ker 
mi veliko pomeni, da sem svoja čutenja izrazila z besedami. Vse znanje in veščine, ki sem jih 
pridobila, lahko zelo uporabim v življenju. Veliko spoznanj o sebi me je spreobrnilo. V svojem 
življenju sem opazila veliko sprememb: bolj poslušam sogovornika, sprejemam (bolj kot prej) 
nasproti misleče, tudi svoje negativne misli se trudim preusmerjati. Z eno besedo sem zelo 
zadovoljna in se vam lepo zahvaljujem! 

Stanka, Šmartno pri Litiji 
 
 
"Šolo življenja" obiskujem 3 leta. Prvo leto sem bila tiha. Bala sem se, da bom morala odgovarjati 
na zastavljena vprašanja učitelja. Potem pa je ta strah mineval in sedaj, po treh letih, lahko že pred 
skupino povem, kaj me teži, kaj občutim. Še večji napredek sem opazila tudi v službi, saj že dokaj 
samozavestno nastopam pred sodelavci, direktorjem. Edino doma še vedno ne znam uporabiti 
pridobljenega znanja. Je pa velik uspeh že to, da se zavedam, kdaj reagiram "nenormalno", 
povzdignem glas … In kar je zame tudi zelo pomembno: znam se opravičiti, če ga kaj polomim, 
pohvaliti svojce za opravljeno delo. In ne nazadnje: že tri leta nisem imela nobenih viroz. Zato 
prisrčna hvala vsem učiteljem in sošolcem v vseh teh letih za pomoč pri premagovanju vseh 
preprek v življenju! 

Nada, Ljubljana 
 
Pridobljeno znanje mi je pomagalo rešiti marsikateri problem, bodisi v službi ali v medsebojnih 
odnosih. Najbolj koristno se mi zdi to, da se znaš odmakniti od situacije in opazovati stvari 
neprizadeto iz središča, da znaš probleme gledati s svetle strani, s humorjem, skratka, da ne 
kompliciraš! 



Ana, Ljubljana 
 
Obstoj Šole čustvene inteligence imam za naravnost revolucionarno dogajanje. Prinaša toliko 
novih pogledov na običajne stvari, da se mi zdi, kot bi vstopila v popolnoma nov svet, kot bi 
končno obrisala že dolgo umazana očala. Kompleksnost sveta, ki nas obdaja, je naravnost 
nedoumljiva, kaj šele obvladljiva. Res je, da ste mu dodali še eno dimenzijo, ki ga naredi še bolj 
kompleksnega, a ob tej dimenziji vse ostale postanejo veliko manj pomembne. Tako nekako, kot 
bi si belila glavo s tem, kaj obleči in bi menjavala obleke v želji, da bi čim bolje izgledala, na koncu 
pa odkrila, da sem gola in bosa daleč najboljša!  

Dorotea, Ljubljana 
 
Počutila sem se lepo. V vseh treh letnikih niti enkrat nisem izostala iz srečanja. Vsaka skupina 
zase je bila posebna in v vseh sem se počutila sprejeto, sproščeno. Skupaj smo tarnali, razmišljali 
in napredovali. Z določenimi so se stkale neke posebne globoke vezi, ki bogatijo in lepšajo 
vsakdan. In sedaj veselo in pogumno naprej! 

Nana, Ljubljana 
 
Meni so bila srečanja zelo všeč, počasi, postopoma sem se začela odpirati, jasno in glasno izražati 
sebe, svoja čustva, potrebe. Skupina mi je na nek način predstavljala testno okolje, spodbudo za 
vztrajanje pri delu na sebi. Mislim, da je moč podpore skupine neizmerna. Všeč mi je tudi, da 
vedno znova presenečam sebe, se osvobajam omejujočih vzorcev in prepoznavam glas svojega 
pravega jaza. Všeč mi je, da odkrivam speče, še neizkoriščene potenciale v sebi. Hvala! 

Mateja, Ljubljana 
 
Štiri leta v Šoli čustvene inteligence so bila leta prijetnega druženja in občutka podpore skupine! 
Vsebine so bile lahkotno podane, kar za šolske oblike ni značilno. Super! Način dela in vaje so mi 
stalno ponujale pogled v "svoje zrcalo", teme pa so zelo dobrodošle. Na srečanjih sem se res 
posvetila sebi, se spoznavala in bila navdušena nad sabo. Kako lepo in dragoceno! 

Lea, Postojna 
 
V šolo sem vselej z veseljem prihajala, ker smo si delili življenje in je bilo vedno mnogo odličnih 
vsebin, bilo je mnogo "za zajeti", za premislek, za pouk, za zavedanje. Koristno, vsestransko. 
Meditacije so me povečini umirile in me spravile v globlji stik s seboj. Pogovori so mi bili vedno v 
oplemenitev zaradi bogastva, ki se je v njih pretakalo. Največ je vredno zavedanje o lastni 
vrednosti, o tem kdo sem, kaj se dogaja, kam grem ... To, da se v sebi ustavim, da postojim pri 
sebi. Sprememba: več vere vase, ker smo imeli oporo, ker so vsebine posredovale to spoznanje. 
Bilo je vključeno, sočasno s programom, ne pa posebej naglašeno. Hvala za vse, čisto vse! 

N, Ljubljana 
 
Srečanja čustvene inteligence so bile zame pravi balzam, vsak teden sem komaj čakala, da pride 
spet torek. Teme in način dela se mi je zdel odličen. Predavateljica je bila odlična, saj je vsak 
trenutek dela z nami dala tudi del sebe. Znanje in veščine, ki smo se jih naučili, mi prav gotovo 
pomagajo prehoditi težave, katere se pojavljajo prav vsak dan. Če sebe pogledam pred 3 leti 
(takrat sem začela obiskovati program) in sedaj, so ogromne spremembe. Bolj sem odprta do 
drugih ljudi, lažje razumem njihovo drugačnost, nisem več obremenjena z malenkostmi in 
materialnimi dobrinami, na življenje gledam širše, stvari si ne jemljem tako k srcu. Vsak dan, prav 
vsak dan, zjutraj ali zvečer ali obakrat razmišljam o sebi, se trudim najti stik s svojim pravim 
jazom. Vsem skupaj želim obilo uspeha pri vašem delu, ostanite takšni, kakršni ste, naj vam 
nagrade in denar ne spremenijo načina dela in odnosa do slušateljev. 

Alina, Ljubljana 
 



Sam način dela je zelo drugačen, kakor sem ga bila navajena v predhodnih izobraževanjih. 
Dopušča, da se razvijaš s hitrostjo, ki tebi ustreza, in s podporo, ki jo potrebuješ. Velikokrat je 
težko, saj moraš pot prehoditi sam, šola ti le postavlja svetilke ob tej poti.  

Natalija, Maribor 
 
Odkar obiskujem Šolo čustvene inteligence čutim spremembe na vseh področjih življenja. Veliko 
pozornost posvečam preprostim stvarem, ki jih prej še opazila nisem. Naučila sem se prisluhniti 
drugim ljudem in jih sprejeti takšne, kot so. To je zame velik uspeh. Veliko radosti sem odkrila v 
sebi s pomočjo meditacije. Hvala vsem, dali ste mi več, kot si lahko mislite! 

Klavdija, Maribor 
 
V Šoli čustvene inteligence sem se počutila dobro, zato sem tudi redno obiskovala srečanja. Dala 
so mi veliko novih spoznanj, da sem začela gledati na življenje bolj pozitivno in sproščeno. 
Pogrešala sem malo več medsebojne komunikacije. V življenju sedaj opažam več pozitivnih 
sprememb na sebi. Predavatelji so usposobljeni, da lahko strokovno izvedejo program šolanja. 

Vlada, Maribor 
 
Na srečanjih sem se počutila zelo dobro, meni osebno so veliko dale praktične vaje, seveda v 
sklopu z razlago, ki nam je bila ponujena. Potreben je še trening, je pa to, kar sem se naučila, 
uporabno in koristno v vsakdanjem življenju, saj je kot vodilo, posebej še volja, krepitev 
samozavesti in samopodoba, saj sem lažje spoznala, kdo in kaj sploh sem. To se mi zdi zelo 
pomembno  v odnosu do drugih ljudi, saj jih tako sprejemamo. 

Anka, Maribor 
 
Na srečanjih sem se počutila sprejeto in domače. Vaje in pogovori so bili zelo izčrpni in so mi 
zelo veliko dali. Vse, kar pridobim, se mi zdi uporabno, le da je potreben zavesten trening. 
Najbolj uporabne so konkretne naloge. Spremembo so oziroma se še bodo dogajale in lahko jih 
pripišem svojemu izobraževanju na duhovnem področju. Počutim se živo in dejavno, življenje mi 
postaja izziv. Nove predloge postavlja življenje samo. Če pa človek želi, ni nič pretežko in ni ovir. 
To je znanje, ki nam izboljša kvaliteto življenja, istočasno pa tudi tistim, ki se jim približamo v 
odnosih. 

Magdalena, Maribor 
 
Veliko bi želela povedati, saj se je mnogo tega zgodilo, kar je vplivalo name in na moje življenje. 
Šola čustvene inteligence me je naredila bolj odprto do sebe in bolj spravljivo in sprejemljivo do 
življenja. Koristno je bilo vse, saj so bili zajeti skoraj vsi momenti, ki vplivajo na nas vsak trenutek 
vsakega dneva, včasih manj, vendar sem kljub vsemu bogatejša za marsikatero spoznanje in 
izkušnjo. 

Tanja, Maribor 
 
Na srečanjih me najbolj pritegne skupni cilj udeležencev in medsebojna odprtost ter podpora. 
Nihče nikogar ne obsoja ali zasmehuje, ker smo vsi na isti poti iskanja sebe – svojega resničnega 
izraza. Varnost okolja daje možnost razkritja sebe drugim in s tem hkrati sebi. Največ k temu 
pripomorejo vaje – preproste, a z velikim vpogledom vase. Največ sem naredila v tem času na 
razvoju samopodobe. Sprejemam sebe, saj so tudi drugi pokazali preko delitev izkušenj svojo 
stisko in sence. Ugotovila sem, da smo pod masko vsi enako ranljivi, da nosimo v sebi enako 
željo biti sprejet in ljubljen. 

Andreja, Celje 
 



Na srečanjih sem se umirila in začutila sebe. Vaje so me navdušile, prav tako pogovori. Znanje 
uporabljam v vsakdanjem življenju, kolikor zmorem. Sprememba je ta, da sem sedaj s svojim 
življenjem bolj zadovoljna. 

Lidija, Ptuj 
 
Mislim, da sem se za šolo odločila po tehtnem premisleku in sem bila vsa leta obiskovanja šole 
zadovoljna. Napredovala sem na vseh področjih in sem ponosna nase. Znam se postaviti zase in 
vem, kje je moj prostor pod soncem in sem zato srečna. Hvala vsem predavateljem, s katerimi 
sem sodelovala v času šolanja, ker so v mojem življenju pustili močno sled in jim bom hvaležna 
vse življenje.  

Anka, Maribor 
 
Zelo rada prihajam na srečanja Šole čustvene inteligence, zato tudi nikoli nisem zamudila 
kakšnega srečanja in sem si vedno tako prilagodila urnik. To je bil čas, ki sem si ga namenila 
posebej zase, ker verjamem, da se mi to obrestuje v mojem življenju. Redno sem opravljala 
naloge tudi doma, verjetno sem črpala motivacijo ne samo iz sebe, ampak tudi iz skupine. Ob tej 
priložnosti bi se zahvalila celotni ekipi Šole čustvene inteligence, posebej pa svoji predavateljici. 
Hvala! 

Mojca, Muta 
 
Obiskovanje Šole čustvene inteligence mi je pomagalo prebroditi težko obdobje v mojem 
življenju, predvsem pa spoznati sebe. Predavateljica in skupina sta mi bili v veliko oporo. Znanje 
in veščine, ki sem jih pridobila, so mi pokazali pot, kako naprej – predvsem z delom na sebi. 
Samo tako bom lahko dobra sebi in tudi drugim. 

Stanka, Mojstrana 
 
V teh petih letih sem predavanja zamudila mogoče dvakrat ali trikrat in to pravzaprav pove 
veliko. Največjo konkretno korist sem dobila pri imaginativnih vajah in na seminarjih. Da bi kaj 
pogrešala v programu ali da je bilo česa preveč, se nikoli nisem spraševala in tudi o tem ne 
razmišljam. Vsega je bilo ravno prav. Spremembe so velike – našla sem sebe, svoj mir, stabilnost 
in tisti pravi ritem, ko se izmenjujeta zdrava samozavest in dajanje ljubezni. Vizija mojega 
življenja, ki sem jo spoznala v eni od imaginativnih vaj, je že na poti uresničevanja. Skratka – 
živim! 

Sonja, Lesce 
 
V Šolo čustvene inteligence sem se vpisala, kot sem si ob vpisu rekla – po naključju. Danes vem, 
da to ni bilo naključje, ampak sem v tistem trenutku potrebovala nekaj, kar mi bo pomagalo pri 
delu na sebi, na svojih napetostih, strahovih, nerazčiščenih zadevah. In res sem se v tej šoli 
naučila mnogo povsem preprostih stvari za obvladovanje vsakdanjega stresa. Naučila sem se, da 
je osnova vsega zavedanje. Zavedanje tega, kaj res čutim, kaj v resnici želim, razmišljam. Ne da 
svojo resnično voljo, čustva in občutke zanikam. Ugotovila sem, da ko se teh zavem in si jih 
dopustim, stvari postanejo lepše. Dejstvo je, da v programu vsak najde zase tisto, kar v danem 
trenutku in situaciji potrebuje. Naučila sem se precej tehnik za pomoč sebi v različnih situacijah – 
od sproščanja do prebujanja volje. 

Tanja, Radovljica 
 

Že sama prisotnost na srečanjih Šole čustvene inteligence pove svoje, saj sem bila odsotna le 
zaradi bolezni ali dopusta. Vedno sem se počutila sproščeno, tako da sem se lahko pogovarjala o 
vsem res brez zadrege. Najbolj pomembno se mi zdi, da sem spoznala sebe, žal, nekaj deset let 
prepozno! Prepričana sem, da bi mi bilo mnogo lažje, če bi te stvari vedela že prej, tako pa sem 
delovala zelo samodestruktivno, zatekala sem se v bolezni … ne da bi to vedela. Pri postavljanju 



meja tako v družini kot kjerkoli drugje sem kljub temu še začetnica, vendar prepoznavam in 
opozarjam sama sebe. To je zame najpomembnejša šola, skozi katero sem šla.  

Zoja, Radovljica 
 
Srečanjem v Šoli čustvene inteligence pripisujem zelo velik pomen. Pomagala so mi najti samo 
sebe. Z njeno pomočjo sem sproti iz tedna v teden reševala situacije in probleme, ki so se nabrali 
čez teden, se učinkovito sprostila in nabrala energije za vnaprej. Obenem sem se naučila veliko 
stvari o tem, kako si pomagati sama v težavah in stresnih situacijah. Zlasti to leto mi je prineslo 
zelo veliko dragocenih spoznanj, tako da lažje in bolj živim iz sebe, se mnogo bolje počutim in 
sem tudi veliko bolj zadovoljna. Iskrena hvala za pomoč in vodenje na poti samorazvoja! 

Marija, Radovljice  
 
 


